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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2014/15:736 Polisbilar i Jämtlands län

Polismyndighetens utredningsförslag om att minska fordonsparken i hela 
Sverige skulle för Jämtlands län påverka var femte polisbil i Jämtland län. Att 
myndighetens utredareföreslår detta är ett dråpslag, i synnerhet mot Jämtlands 
län som är beroende av hög mobilitet för att polisen ska kunna fullgöra sitt 
uppdrag i hela länet.

I Jämtlands län finns 58 polisfordon, men efter att polisen nu vill banta 
fordonsparken, ligger förslaget om att 12 fordon ska bort i Jämtlands län. Sedan 
Jämtlands län tappade den polisiära närvaron i Gäddede, Hede och Hoting är 
kraven på mobilitet högre. Därför är detta förslag oerhört ogenomtänkt. Att 
kunna behålla befintlig fordonspark är enligt polisen i Jämtlands län nödvändigt 
för att kunna bedriva sin verksamhet.

Det uppenbara är att man inte kommer att kunna ha kapaciteten att åka ut i 
samma omfattning om man inte har samma antal fordon. De stora avstånden 
Jämtlands län blir uppenbart svårare att täcka.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga stadsrådet:

Hur avser statsrådet att arbeta för att vi kan kunna bibehålla hög polisiär 
närvaro i Jämtlands län som hela Sverige?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-07-16
Besvaras senast
2015-07-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Annalena Hanell


